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Protokół Nr XVIII/20 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 27 lutego 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 1057. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

Radni obecni na sesji: 

 1. Jan Krzysztof Binaś 

 2. Przemysław Dybowski 

 3. Marek Karolewski 

 4. Stanisław Szczepan Kietliński 

 5. Agata Koc 

 6. Krzysztof Koc 

 7. Zygmunt Józef Kosk 

 8. Tadeusz Łopaciuk 

 9. Antoni Malinowski 

10. Dorota Niemyjska 

11. Maria Jadwiga Radziszewska 

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

14. Violetta Maria Zdunek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy; 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu; 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście; 

 mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Przed otwarciem sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował,  

że w poniedziałek zmarł Wicestarosta Wysokomazowiecki Pan Leszek Gruchała  

i uroczystości pogrzebowe odbędą się w dniu dzisiejszym o godz. 12:45 w kościele pw. św. 

Apostołów Piotra i Pawła w Wysokiem Mazowieckiem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski uczcił pamięć śp. Wicestarosty 

Wysokomazowieckiego Pana Leszka Gruchały minutą ciszy. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego, Sekretarza i Skarbnika Gminy Ciechanowiec, dyrektorów i kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych, radcę prawnego Przemysława Ślepowrońskiego, 
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sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, zaproszonych gości oraz mieszańców 

miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji 

obecnych jest 14 radnych i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu, 

3) przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na 

lata 2021 – 2030, 

4) przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej w obrębie wsi  

Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

5) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec, 

6) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec, 

7) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu dla Ciechanowieckiego Ośrodka 

Kultury i Sportu. 

7. Analiza wyników działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE  

w Ciechanowcu za 2019 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji w latach 2016-2019 „Programu opieki nad zabytkami Gminy 

Ciechanowiec na lata 2016-2019”. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za rok 2019. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał czy zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XVII sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XVII sesji został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego  

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w swoim sprawozdaniu z prac 

między sesjami na początku opowie o zadaniach inwestycyjnych, które zostały zaplanowane 

na bieżący rok oraz na jakim etapie obecnie się znajdują. Następnie przedstawi tabelę  

z innymi inwestycjami oraz wnioskami, jakie zostały złożone, a na końcu omówi sprawy 

różne. 

 

Na początku sprawozdania Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował  

o zadaniach inwestycyjnych takich jak: 

 

- modernizacji stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch – wyłoniona 

została firma, która zajmie się opracowaniem dokumentacji; 

- budowie ulicy Szerokiej – pełna kwota do wykonania tej inwestycji znajduje się już 

na koncie Urzędu. Pieniądze przelane zostały przez Wojewodę Podlaskiego  

z Fundusz Dróg Samorządowych. Została również podpisana umowa na wykonanie 

tej inwestycji. Tak samo jest w przypadku ulicy Konopnickiej; 

- przebudowie i rozbudowie ulicy Wąskiej – inwestycja jest w trakcie realizacji; 

- przebudowie  dróg gminnych Nr 108857B Winna Stara – Winna-Wilki i Nr 108858B 

Winna Stara – Winna – Chroły – wykonawca wszedł już na plac budowy  

i inwestycja jest w trakcie realizacji; 

- rozbudowie i przebudowie drogi gminnej we wsi Zadobrze – środki na wykonanie 

inwestycji znajdują się na koncie Urzędu, podpisana została również umowa na 

wykonanie; 

- odwodnieniu drogi gminnej we wsi Koce-Schaby – jest to mała inwestycja, na którą 

w najbliższym czasie zostanie ogłoszone zapytanie ofertowe; 
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- rozbudowie drogi gminnej we wsi Kosiorki – złożony został już wniosek; 

- budowie chodnika przy ulicy Wierzbowej – wyłoniony został wykonawca, który 

zajmie się opracowaniem dokumentacji, również dokumentacji chodników 

znajdujących się przy ulicy Pińczowskiej; 

- wykonaniu dokumentacji na rozbudowę drogi gminnej we wsi Dąbczyn – wyłoniony 

został wykonawca na realizację tej inwestycji; 

- wykonaniu dokumentacji na drogi: Przybyszyn, Wojtkowice-Glinna, 

Ciechanowczyk, ul. Spółdzielcza, ul. Armii Krajowej i ul. Sienkiewicza – wyłonieni 

zostali wykonawcy do opracowania dokumentacji na realizację tych inwestycji; 

- zakupie gruntów niezbędnych do realizacji robót inwestycyjnych – zadanie  

to wykonywane jest cały czas na bieżąco; 

- rewitalizacji i adaptacji terenu na cele rekreacyjno-kulturalne – chodzi o park, który 

znajduje się przy ulicy Mickiewicza, konserwator zabytków odmówił wykonania tej 

inwestycji, w chwili obecnej sprawa znajduje się w Ministerstwie Kultury, jeżeli 

zostanie wydane pozwolenie na realizację tej inwestycji to środki pieniężne są 

przygotowane. Decyzja ma zapaść do końca kwietnia bieżącego roku; 

- dostosowaniu pomieszczeń w budynku gospodarczym na toaletę publiczną  

z dostępem dla osób niepełnosprawnych – w chwili obecnej przygotowywana jest 

dokumentacja na adaptację tego budynku. Wniosek miał być złożony do PEFRON-u, 

jednak okazało się, że budynek nie kwalifikuje się do dofinansowania; 

- termomodernizacji budynku hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Ciechanowcu – inwestycja została wykonana; 

- modernizacji pomieszczeń Przedszkola – inwestycja jest w trakcie realizacji, termin 

zakończenia prac nastąpi do 20 maja bieżącego roku; 

- zakupie samochodu do dowożenia uczniów – został złożony wniosek do PEFRON-u 

na 12 – osobowy samochód; 

- budowie linii wodociągowych – została przygotowana dokumentacja na kanalizację 

oraz sieć wodociągową na ul. Świerkowej, Klonowej, Kuczyńskiej, Uszyńskiej, 

Spółdzielczej, Drohickiej, Wojska Polskiego; 

- modernizacji Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych – złożony 

został wniosek na kwotę 2 000 000,00 zł;  

- montażu instalacji fotowoltaicznych na potrzeby własne w budynkach należących do 

Gminy Ciechanowiec – zostało przyznane dofinansowanie na realizację tej 

inwestycji; 

- montażu instalacji fotowoltaicznych i kolektorów słonecznych na budynkach 

mieszkalnych położonych na terenie Gminy Ciechanowiec – wniosek został złożony; 

- wykonaniu elewacji budynku dawnej Synagogi – inwestycja jest w trakcie realizacji; 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że na wszystkie inwestycje, 

które są w trakcie realizacji oraz inwestycje, na które podpisane zostały umowy 

zabezpieczone są odpowiednie środki finansowe. Dodał, że decyzją Urzędu 

Marszałkowskiego Urząd Miejski w Ciechanowcu otrzymał dofinansowanie  

w wysokości 2 948 477,00 zł na zagospodarowanie terenu wokół zalewu, „wyspy” oraz 

terenów wokół Stadionu Miejskiego. Cała wartość inwestycji wynosi 3 400 000,00 zł. 

Realizacja tego zadania będzie częściowo wykonana w roku bieżącym, a zakończy się  

w roku 2021. Wpłynęły również środki finansowe na fotowoltaikę na budynkach 
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użyteczności publicznej. Dofinansowanie wynosi 930 760,00 zł, wartość inwestycji to 

1 283 000,00 zł. Fotowoltaika zakładana będzie również w Szkole Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu, w Szkole Podstawowej w Łempicach, budynku 

Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym, Przedsiębiorstwie Robót Komunalnych 

FARE, Przedszkolu oraz w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu. 

Został złożony wniosek na 1 333 000,00 zł, który dotyczy mobilności kadry Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. Wniosek dotyczy 

dwutygodniowego wyjazdu 44 nauczycieli na Maltę, do Niemiec i Hiszpanii w celu 

doskonalenia zawodowego. Pozytywnie rozpatrzony został wniosek na 43 000,00 zł, 

który złożony został przez „Stowarzyszenie Rodzina” i dotyczy wykonania telebimu 

oraz kolejnego muralu, który znajdował się będzie nad zalewem. Zadanie to zostanie 

zrealizowane do czerwca bieżącego roku. Kolejnym zadaniem jest gazyfikacja 

Ciechanowca. Na ten cel trwa opracowanie dokumentacji przez dwie firmy. Jedna firma 

opracowuje dokumentację na stację, natomiast druga na sieć kanalizacyjną. Został 

złożony wniosek na zakup samochodu do Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu 

oraz wniosek do PEFRON-u na zakup 9 – osobowego samochodu. Złożony został 

również wniosek na kwotę w wysokości 121 000,00 zł na „Klub Seniora” oraz wniosek 

na dostosowanie Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym na Środowiskowy Dom 

Samopomocy. Wniosek złożono na kwotę 198 000,00 zł. Jeżeli wpłyną środki  

z PEFRON-u budynek zostanie zmodernizowany i dostosowany do wymogów 

związanych ze Środowiskowym Domem Samopomocy. Złożony został wniosek do 

Urzędu Marszałkowskiego na doposażenie i dodatkowe zajęcia dla dzieci, a także 

zwiększenie miejsc w przedszkolu i wypłatę wynagrodzenia nauczycielom. 

Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu złożył wniosek na scenę. Wniosek niestety nie 

przeszedł oceny merytorycznej i nie został pozytywnie rozpatrzony. Został złożony 

wniosek na kwotę 1 219 000,00 zł na „Dobry Start” uczniów Szkoły Podstawowej  

w Gminie Ciechanowiec. Środki skierowane są wyłącznie do dzieci i dotyczą 

dodatkowych zajęć, a także wyposażenia w pomoce naukowe i dają możliwość wyjazdu 

na wycieczki. Ogłoszone zostanie zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji na 

remont Stadionu Miejskiego. Planowane jest w terminie do 3 kwietnia bieżącego roku 

złożenie wniosku na modernizację Targowiska Miejskiego.  Gmina na ten cel może 

otrzymać nawet 1 000 000,00 zł. Duży problem stanowi brak kanalizacji na takich 

ulicach jak: Drohicka, Kuczyńska, Sosnowa, Szeroka, Spółdzielcza, Świerkowa, Wojska 

Polskiego, Wspólna, łącznie brakuje 4 592 m2 kanalizacji. Jeżeli chodzi o wodociągi to 

brakuje ich w takich miejscowościach jak: Nowodwory, Zaciszyn, Kostuszyn Kolonia, 

Bujenka Kolonia, Winna, Ciechanowczyk, Winna-Poświętna Kolonia, Tworkowice 

Kolonia. Jest to łącznie 11 829 m2. Trwają prace nad opracowaniem dokumentacji na 

kanalizację przedstawionych ulic i wodociągów w podanych miejscowościach. Możliwa 

kwota do pozyskania wynosi 17 000 000,00 zł. Odnośnie stacji uzdatnia wody we wsi 

Radziszewo-Sieńczuch rozstrzygnięty został konkurs na wykonanie dokumentacji. 

Wygrała go firma z Poznania na kwotę 146 370,00 zł. Wniosek na budowę nowej stacji 

musi zostać złożony do końca czerwca bieżącego roku. Odbyto wizytę na Stadionie 

Miejskim w budynku, w którym modernizowana była kuchnia. W budynek została 

zainwestowana kwota w wysokości ponad 300 000,00 zł. Pojawił się pomysł na 

dokończenie tej inwestycji oraz uruchomienie kuchni w tym budynku. Należy 

przemyśleć i podjąć decyzję czy inwestować w kuchnię, która będzie służyła dla całej 

Gminy Ciechanowiec i wszystkich jednostek do niej podległych. Budynek wymaga 

remontu, wykonania kanalizacji, podłączenia wody oraz zakupu sprzętu. Jeżeli któreś 

sołectwo ma problemy z wydaniem funduszu sołeckiego, może podjąć uchwałę  

i zainwestować pieniądze w kuchnię. Chodzi przede wszystkim o sołectwa, które w 2018 

roku nie spełniły warunków i źle przygotowały uchwały, przez co teraz Gmina musi 

zwrócić 45 000,00 zł. Przygotowywany jest przez Panią Dyrektor COKiS wniosek na 
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Klub Seniora na kwotę 400 000,00 zł, który zostanie złożony do LGD. Został złożony 

wniosek na tzw. „Program Osłonowy” przez Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Ciechanowcu na kwotę 22 000,00 zł. Program skierowany jest na zajęcia 

terapeutyczne dla rodzin oraz młodzieży. Kolejny złożony wniosek dotyczy podpisania 

umowy na usuwanie na budynkach publicznych barier. Z realizacji projektu 

przewidziana jest winda w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu, w Szkole Podstawowej 

im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu, w Przedszkolu, w Szkole Podstawowej  

w Łempicach i zbudowanie podjazdu dla osób niepełnosprawnych w budynku 

znajdującym się przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. 

Kolejny program to wyposażenie Straży Pożarnych. Program finansowany jest przez 

ORLEN. W chwili obecnej Pani Mirosława Krzesak zbiera od Komendantów OSP 

zapotrzebowanie na wyposażenie. Wnioski składane będą do końca kwietnia bieżącego 

roku. W ramach Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu 

przygotowywana jest dokumentacja na wykonanie remontu budynku. Został złożony 

wniosek na „Bezpieczne Przejście” na 122 000,00 zł. 22 000,0 zł to wkład własny 

gminy, natomiast 100 000,00 zł to dofinansowanie z Urzędu Wojewódzkiego. Jest to 

łącznie 10 przejść. Przejścia dotyczą takich ulic jak: ul. Szkolna, ul. 11 Listopada, ul. 

Uszyńskiego, ul. Wojska Polskiego i ul. Sosnowa. Są to dwa przejścia wyniesione oraz 

20 lamp oświetleniowych. Kolejną sprawą jest Fundusz Dróg Samorządowych. 

Złożonych zostało 12 wniosków i lista ulic, których wnioski dotyczą niedługo zostanie 

udostępniona. Na ul. Spółdzielczą wyłoniony został wykonawca projektu. Projekt musi 

zostać zrealizowany do końca czerwca bieżącego roku. Kwota dotycząca realizacji ul. 

Spółdzielczej wynosi 20 000,00 zł, 29 000,00 zł ul. Armii Krajowej, 10 000,00 zł 

modernizacja ul. Pińczowskiej wraz z chodnikiem na ul. Wierzbowej. Przygotowywana 

jest dokumentacja na ul. Wojska Polskiego. Koszt dokumentacji na ul. Sienkiewicza 

wyniósł 30 000,00 zł. Wykonana została już dokumentacja na ul. Kuczyńską. 15 475,00 

zł zostanie przeznaczone na wykonanie dokumentacji na budowę drogi we wsi 

Ciechanowczyk. Na Drogę we wsi Dąbczyn przeznaczona zostanie kwota w wysokości 

34 194,00 zł. 17 146,00 zł na drogę we wsi Wojtkowice-Glinna. W całości przygotowana 

jest dokumentacja na budowę drogi we wsi Czaje – Wólka. 12 300,00 zł na drogę we wsi 

Przybyszyn. Na drogę we Kolonia Kosiorki wniosek został już złożony. Dokumentacja 

kosztowała 19 000,00 zł. Na ul. Podlaską dokumentacja została przygotowana  

i kosztowała 36 900,00 zł, ponieważ ulica zostanie wykonana ze ścieżką rowerową 

połączona z drogą do Siemiatycz. Szerokość ulicy będzie wynosiła 8 m.  

 

Inne sprawy różne przedstawiają się następująco: 

- 5 lutego podpisano umowę na realizację zadania z zakresu rozwoju sportu w Gminie 

Ciechanowiec z Klubem Sportowym Unia  Ciechanowiec na dofinansowanie  

w wysokości 50 000,00 zł na zadania statutowe Klubu, 

- 10 lutego podpisano umowę z firmą BW PROJEKT Bartosz Wojtkowski na 

opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej na przebudowę  

i rozbudowę czterech dróg gminnych w Ciechanowcu. Dotyczy to ul. Podlaskiej, 

Sienkiewicza, ul. Spółdzielczej i ul. Armii Krajowej, 

- rozstrzygnięto konkurs na Dyrektora PRK FARE. W wyniku rozstrzygnięcia na 

Dyrektora został wybrany Pan Wojciech Puchaczewski, swoją pracę jako Dyrektor 

rozpocznie od 1 kwietnia 2020 r. Z uwagi na to, że p.o. Dyrektora FARE Pan Robert 

Popławski ma umowę do końca marca, 

- wydano biuletyn „Wieści Ciechanowca”, w których głownie podsumowano zadania 

inwestycyjne zrealizowane w 2019 roku, 

- wnioski o dopłaty dla rolników przygotowywał będzie w tym roku Pan Karol Pruski, 
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- do tej pory nie pojawiła się żadna firma, która może odbierać folię od rolników. Gmina 

ma obowiązek odbierać wyłącznie odpady od osób fizycznych i indywidualnych. 

Rolnicy na własną rękę muszą szukać firm zajmujących się odbiorem folii, 

- 1 marca (niedziela) o godz. 14:00 w Ciechanowcu odbędą się obchody Narodowego 

Dnia Żołnierzy wyklętych. Z gminy Ciechanowiec Instytut Pamięci Narodowej odnalazł 

szczątki Żołnierzy Narodowego Zjednoczenia Wojskowego. W niedzielę odbędzie się 

Uroczysta Masza Święta wraz z pochówkiem tych Żołnierzy na cmentarzu parafialnym 

w Ciechanowcu. Na uroczystość zostało zaproszonych wielu gości z całej Polski. 

Uroczystość jest otwarta, każdy może wziąć w niej udział.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

przedstawionego sprawozdania.  

 

Głos zabrał radny Krzysztof Koc, który zwrócił się do Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego z pytaniem dotyczącym stacji uzdatniania wody w Radziszewie-Sieńczuch. 

Zapytał czy będzie to budowa całkowicie nowej stacji, czy modernizacja starej oraz czy 

będzie możliwość awaryjnego przepięcia wody do innej sieci, czy będzie budowana w tym 

samym miejscu co jest stara stacja i czy będą dwie studnie czy jedna. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Świecki, który w odpowiedzi na zadane 

pytanie przez radnego Krzysztofa Koca poinformował, że będzie to zupełnie nowa stacja, 

ponieważ modernizacja starej będzie kosztowała około 200 000,00 -300 000,00 zł i też nie 

wiadomo na ile modernizacja zapewni dla mieszkańców dobrą jakość wody. Zapytanie 

ofertowe zostało skierowane w ten sposób, że firma która będzie przygotowywała projekt 

najpierw przeprowadzi badania. Stacja będzie wybudowana prawdopodobnie obok tej, która 

już istnieje. Ma być to stacja, która będzie zakładała nawet dwie, a nawet trzy studnie z uwagi 

na ewentualne zaopatrzenie całej Gminy Ciechanowiec w wodę. Natomiast przepięcia będą 

tak zrobione, żeby w razie awarii Ciechanowiec nie został odcięty od zasilania w wodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania. 

 

Ponownie głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 

zapisana jest prognozowana kwota w wysokości 2 000 000,00 zł. Jeżeli stacja będzie 

kosztowała 3 000 000,00 zł to i tak inwestycja będzie realizowana. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Burmistrzowi za udzielenie 

odpowiedzi i poinformował, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami do Biura Obsługi Rady Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęły dwie petycje od 

mieszkańców osiedla przy ul. Kuczyńskiej i zapytał czy ktoś z radnych chce złożyć 

interpelację lub zapytanie.  

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc, która odczytała 

treść petycji i wypracowaną przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji odpowiedź.  

 

Petycja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Odpowiedź na petycję stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy radni zgłaszają jeszcze 

pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała, że jest to duża zmiana  

w budżecie. Dotyczy wprowadzenia wolnych środków za 2019 rok. Są to środki, które nie 

zostały wykorzystane w 2019 roku na inne cele. Środki te obowiązkowo muszą być 

wykorzystane w roku 2020. Jest to kwota 1 885 130,00 zł i są to środki z Funduszu Dróg 

Samorządowych, które na rachunek budżetu gminy wpłynęły 31 grudnia 2019 roku. Chodzi  

o modernizację dróg gminnych takich jak: ul. Konopnicka, ul. Szeroka, ul. Wąska, droga we 

wsi Winna Stara – Winna – Chroły oraz we wsi Zadobrze. Druga kwota w wysokości 

668 000,00 zł dotyczy środków z Funduszy Unijnych niewykorzystanych w 2019 roku, które 

zostały wprowadzone do budżetu 2020 roku. Trzecia kwota to 101 000,00 zł i są to środki 

niewykorzystane z tytułu realizacji ustawy „O wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi” i również zostały wprowadzone do roku 2020. Tak naprawdę wolne środki, 

które można przeznaczyć na jakiekolwiek inne wydatki to kwota niewiele ponad 90 000,00 zł. 

Dotyczy ona roku 2019. Zostały zmniejszone rozchody, czyli spłata kredytów na 2020 rok o 

20 000,00 zł. Pieniądze miały być przeznaczone na remont ul. Wspólnej. Ostatecznie żaden 

kredyt nie został zaciągnięty i w związku z tym zmniejszyło się zadłużenie gminy, Jeżeli 

chodzi o dochody i wydatki roku bieżącego to wydatki i dochody zostały zwiększone o 

35 000,00 zł z tytułu dopłaty eksploatacyjnej (wydobycie żwiru). Wprowadzone zostały 

środki w wysokości 230 000,00 zł stanowiące refundację poniesionych kosztów związanych  

z zagospodarowaniem placu przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu. W inwestycję tą w roku 2019 zaangażowane zostały środki własne  

i w związku z tym w chwili obecnej można wprowadzić środki do budżetu, które zostaną 

przeznaczone na wydatki w budżecie na 2020 rok. Będzie to właśnie przeznaczenie na 

odnawialne źródła energii zabezpieczone ze środków własnych. Następna wprowadzona 

kwota do budżetu dotyczy 931 000,00 zł na odnawialne źródła energii. Zabezpieczone zostaje 

375 000,00 zł środków własnych na ten cel. Zwiększone zostają o kwotę 35 000,00 zł środki 

na wykup gruntów. Głównie chodzi o ul. Wąską, dlatego, że w przypadku tej ulicy odbyło się 

część postępowań w Starostwie w 2019 roku i dopiero w 2020 roku została wydana decyzja, 

na mocy której Gmina Ciechanowiec ma obowiązek wypłacić odszkodowania. 8 180,00 zł  

i 1 227,00 zł zabezpieczone zostało na odszkodowanie i część opłaty sądowej od pozwu  

w związku z wypowiedzeniem pracownicy Urzędu. 45 629,00 zł były to koszty odsetek i jest 

to zwrot do budżetu Państwa części funduszu sołeckiego poniesionego przez sołectwa w 2018 

roku, czyli refundacji. Gmina refundację tą dostała w 2019 roku. Stało się to w wyniku 

kontroli kompleksowej przeprowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową w 2019 roku  

i osoba kontrolująca uznała, że część sołectw nieprawidłowo przeprowadziła zebrania, czyli 

nie było na nich kworum i nie był spełniony warunek określony w statucie odnośnie ilości 

mieszkańców na zebraniu wiejskim. Statuty określają dwa rodzaje tej liczby mieszkańców. 

Inna jest do wyboru Sołtysa, natomiast inna do spraw tzw. pozostałych. W związku z tym na 

rachunek Skarbu Państwa środki te zostały zwrócone zgodnie z określonym terminem. 

Regionalna Izba Obrachunkowa przekazała tą sprawę do Wojewody, który wszczął 

postępowanie nadzorcze i nie przyjął wyjaśnień. Natomiast wydał decyzję o zwrot tych 
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środków. Sołectwa, które nie spełniły wymogów dotyczących kworum na zebraniach to: 

Antonin – 7 395,00 zł, Bujenka – 13 366,00 zł, Czaje Bagno – 9 939,00 zł, Koce-Basie – 

11 608,00 zł, Kozarze – 18 526,00 zł, Łempice – 12 235,00 zł, Malec – 10 617,00 zł, Pobikry 

– 5 395,00 zł, Radziszewo-Sieńczuch – 11 579,00 zł, Radziszewo – Sobiechowo  

i Radziszewo Stare – 9 363,00 zł, Skórzec – 14 095,00 zł, Wojtkowice-Glinna – 7 681,00 zł, 

Wojtkowice Stare – 10 000,00 zł, Winna Chroły – 8 919,00 zł, Zadobrze – 9 003,00 zł. 

Chodzi tylko i wyłącznie o źle przeprowadzone zebrania. Natomiast z mocy prawa taki 

wniosek o dofinansowanie powinien być odrzucony. Łącznie nieprawidłowo dokonane 

wydatki wynoszą 159 725,00 zł.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że poniesienie 

kary za złe przeprowadzenie zebrań wiejskich i konieczność zwrotu funduszu sołeckiego za 

2018 rok nie do końca jest winą sołectw i sołtysów. Dodał, że jest to wina niedoinformowania 

ze strony Urzędu i niedopilnowania pewnych kwestii, ponieważ wnioski takie nie powinny 

być przyjęte do realizacji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

Wiceprzewodniczący Komisji Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał go pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Krzysztof Koc, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Joanna Czarnecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  
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Uchwała Nr 116/XVIII/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że jeżeli chodzi 

o pomoc finansową dla Powiatu Wysokomazowieckiego, to jest to kwota w wysokości 

10 000,00 zł, która przeznaczona jest na funkcjonowanie Zamiejscowego Biura Wydziału 

Komunikacji oraz Biura Geodezji z siedzibą w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu. 

Powiatowi Wysokomazowieckiemu przeznacza się również kwotę w wysokości 959 000,00 

zł na realizację zadań dotyczących przebudowy dróg powiatowych na terenie Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na Komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu. 

Wiceprzewodniczący Komisji Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, 
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Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Krzysztof Koc, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Joanna Czarnecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 117/XVIII/20 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju 

Gminy Ciechanowiec na lata 2021 – 2030. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrz Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że Strategia 

Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021 – 2030 to dokument, który określa kierunki 

rozwoju na lata 2021 – 2030. Dodał, że każda gmina powinna mieć opracowany taki 

dokument. W Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu powołany został zespół do opracowania 

Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec. Dokument ten powinien być opracowany i przyjęty 

do końca bieżącego roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady Miejskiej i zapytał czy są pytania 

do projektu uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Ciechanowiec na lata 2021 – 2030. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021 

– 2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Krzysztof Koc, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Joanna Czarnecka 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021 – 2030 została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 118/XVIII/20 w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021 – 2030 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej  

w obrębie wsi Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowa Eugeniusz Święcki, który poinformował, że działka 

znajduje się w miejscowości Koce – Schaby. Jest to działka o powierzchni 0,76 ha. Umowa 

dotyczy przedłużenia dzierżawy na okres powyżej 3 lat.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, 

położonej w obrębie wsi Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt, Józef 

Kosk poinformował, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, 

położonej w obrębie wsi Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy 

dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej w obrębie wsi Koce-Schaby, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej  

w obrębie wsi Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej w obrębie wsi Koce-Schaby, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XVIII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 27 lutego 2020 roku 

str.13 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, 

Antoni Malinowski, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Dorota Niemyjska, Krzysztof Koc, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Joanna Czarnecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy 

dzierżawy działki nr. ew. 510, położonej w obrębie wsi Koce-Schaby, stanowiącej własność 

Gminy Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 119/XVII/20 w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr. ew. 510, 

położonej w obrębie wsi Koce-Schaby, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 

nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że nowy wzór 

deklaracji stanowiący załącznik do niniejszego projektu uchwały opracowany został zgodnie  

z zaleceniami Regionalnej Izby Obrachunkowej. Kluczowe zmiany wynikające z nowelizacji 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach z września 2019 roku zostały ujęte  

w przedstawionym projekcie i między innymi najważniejsza zmiana to taka, że właściciel 

nieruchomości składający deklarację nie ma już wyboru czy będzie gromadził odpady  

w sposób selektywny, czy też nieselektywny. Zasadą jest obowiązek selektywnego 

gromadzenia odpadów. W przypadku, gdy właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku 

zbierania odpadów w sposób selektywny po przeprowadzeniu postępowania Burmistrz 

Ciechanowca Eugeniusz Święcki w drodze decyzji określa wysokość opłaty według 

podwyższonej stawki. W formularzu deklaracji ujęto również możliwość wykazania 

kompostownika przydomowego, co pozwoli właścicielom nieruchomości na skorzystanie ze 

zwolnienia z tego tytułu. Ogólnie wzór deklaracji dostosowano do przepisów prawa 

obowiązującego w tym zakresie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez 

właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
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gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez 

właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca 

składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na 

obszarze Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, 

Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Krzysztof Koc, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Joanna Czarnecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca 

składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy 

Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 120/XVIII/20 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca składania deklaracji przez 

właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  
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Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformował, że niniejszy projekt 

uchwały przygotowano w związku z nowelizacją przepisów ustawy o utrzymaniu czystości  

i porządku w gminach. Zmiana w stosunku do regulaminu poprzedniego podjętego uchwałą 

na sesji w dniu 19 grudnia 2019 r. polega głównie na uporządkowaniu zwolnień dotyczących 

wymagań utrzymania zwierząt w gospodarstwach na terenach wyłączonych z produkcji 

rolnej. Ponadto naniesiono poprawki dotyczące numeracji rozdziałów, paragrafów, ustępów 

itp. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Wysokiem Mazowieckiem.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu wnioskuje  

o zmianę treści zapisu w § 14 ust. 2 poprzez zmianę zapisu „czasowo zamieszkały” na „na 

których znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe”. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 

Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały po wprowadzonych zmianach. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego wnioskuje  

o zmianę treści zapisu w § 14 ust. 2 poprzez zmianę zapisu „czasowo zamieszkały” na „na 

których znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

Rewizyjna wnioskuje o zmianę treści zapisu w § 14 ust. 2 poprzez zmianę zapisu „czasowo 

zamieszkały” na „na których znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe”. Wiceprzewodniczący Komisji 

Rewizyjnej poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

po wprowadzonych zmianach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wniosek wszystkich 

Komisji Rady Miejskiej jest zgodny i poddał go pod głosowanie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany treści § 14 ust. 2 poprzez wykreślenie zapisu „czasowo zamieszkałych” i dodanie 

zapisu o treści „na których znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały po zmianach. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec po zmianach. 
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Głosowano w sprawie: 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec po zmianach. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, 

Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Violetta Maria Zdunek, Krzysztof Koc 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Joanna Czarnecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec po zmianach została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 121/XVIII/20 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej 

pojemności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformował, że niniejszy projekt 

uchwały stanowi realizację upoważnienia ustawowego. Kluczowe zmiany wynikają  

z nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości w gminach: konieczność określenia stawek za 

pojemniki o pojemności nieprzekraczającej stawek maksymalnych oraz konieczność 

wprowadzenia zwolnień dla właścicieli nieruchomości jednorodzinnych kompostujących bio-

odpady w kompostownikach przydomowych. W przedłożonym projekcie uchwały 

zaproponowane stawki za pojemniki nie przekraczają stawek maksymalnych określonych  

w ustawie oraz wprowadzono częściowe zwolnienie dla właścicieli nieruchomości 

kompostujących bio-odpady w kompostownikach przydomowych. Proponuje się zwolnienie 

w wysokości od 1 zł do 4 zł w zależności od liczby osób zamieszkałych na danej 

nieruchomości.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik  

o określonej pojemności. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego wnioskuje  

o zmianę w § 3 ust. 2 na „częściowe zwolnienie, o którym mowa w ust. 1 będzie 

przysługiwało miesięcznie w wysokości 2 zł od każdej zamieszkałej osoby”. 

Komisja wnioskuje o zmianę wysokości zaproponowanej stawki w § 4 ust. 1 pkt 2 lit. c na 

kwotę 216,68 zł i w § 4 ust. 1 pkt 2 lit. d na kwotę 1 034,10 zł. Przewodniczący Komisji 

Zygmunt Józef Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności  

po wprowadzonych zmianach. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia 

stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wnioski Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany w § 3 ust. 2 na „częściowe zwolnienie, o którym mowa w ust. 1 będzie przysługiwało 

miesięcznie w wysokości 2 zł od każdej zamieszkałej osoby. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

większością głosów. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany wysokości zaproponowanej stawki w § 4 ust. 1 pkt 2 lit. c na kwotę 216,68 zł i w § 4 

ust. 1 pkt 2 lit. d na kwotę 1 034,10 zł. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały po zmianach. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej 

pojemności po zmianach. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności po zmianach. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Joanna Czarnecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia 

stawki za pojemnik o określonej pojemności została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 122/XVIII/20 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik  

o określonej pojemności stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu dla 

Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że zmiana Statutu 

pozwoli na prowadzenie zajęć dla seniorów w ramach działalności „Klub Seniora” 

działającego przy Ciechanowieckim Ośrodku Kultury i Sportu w Ciechanowcu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

nadania Statutu dla Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu dla Ciechanowieckiego 

Ośrodka Kultury i Sportu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu dla Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury  

i Sportu. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Joanna Czarnecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie nadania Statutu dla Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 123/XVIII/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu dla 

Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Analiza wyników 

działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie wyników działalności Przedsiębiorstwa Robót 

Komunalnych FARE. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 

przedstawiony dokument nie jest analizą tylko krótką informacją, z której wynika, że za 2019 

rok Przedsiębiorstwo PRK FARE miało straty na kwotę 224 928,00 zł. Informacja nie 

wyjaśnia, z czego wynikają przedstawione straty. Burmistrz poinformował, że według niego 

chodzi o niezapłacony podatek dla Urzędu Miejskiego oraz zamknięcie Zakładu „Stół 

Polski”, a także brak środków z tytułu poboru wody i odprowadzania ścieków. Poinformował, 

że nie rozumie też, z jakiego powodu PRK FARE poniosło straty z tytułu oczyszczania 

miasta, ponieważ na ten cel Przedsiębiorstwo otrzymało środki w wysokości 290 000,00 zł. 

Koszty przez nich poniesione zostały w kwocie 258 000,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Rada Miejska w roku 

bieżący jeszcze raz zajmie się prawdziwą analizą działalności PRK FARE, ponieważ  

z przedstawionej informacji nie wynika nic. Nie zostało wyjaśnione, dlaczego i z jakiego 

powodu powstały straty, jeżeli są zyski z jakiejś działalności. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marek Karolewski dodał, że każdy z radnych chciałby wiedzieć, co przynosi zyski, a na czym 

traci miasto. Natomiast przedstawiona informacja tego nie określa.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Analiza wyników działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu 

za 2019 rok stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
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Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  

z realizacji w latach 2016-2019 „Programu opieki nad zabytkami Gminy Ciechanowiec na 

lata 2016-2019”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o przedstawienie sprawozdania z realizacji w latach 2016-2019 „Programu 

opieki nad zabytkami Gminy Ciechanowiec na lata 2016-2019” 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że przedłożenie 

sprawozdania z realizacji w latach 2016-2019 „Programu opieki nad zabytkami Gminy 

Ciechanowiec na lata 2016-2019” wynika z obowiązku ustawowego. Z treścią sprawozdania 

można zapoznać się w Biurze Obsługi Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni Rady Miejskiej 

otrzymali materiały i mogli się z nimi zapoznać. Jeżeli ktoś z pozostałych jest zainteresowany 

to wszystkie materiały są dostępne w Biurze Obsługi Rady Miejskiej i w każdej chwili można 

się z nimi zapoznać.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy radni zgłaszają pytania  

do przedstawionego sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

  

Sprawozdanie z realizacji w latach 2016-2019 „Programu opieki nad zabytkami Gminy 

Ciechanowiec na lata 2016-2019” stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad pkt 9  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 

2019. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2019. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że zgodnie  

z zapisami ustawy Karta Nauczyciela, nauczyciele na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego powinni wypracować, czy też osiągnąć przychód określonej kwoty. Corocznie 

na koniec roku taki bilans wszystkich wynagrodzeń zostaje dokonany. Jeżeli chodzi  

o nauczycieli zatrudnionych w Gminie Ciechanowiec, to w roku bieżącym średnie 

wynagrodzenia spowodowały, że Gmina musi wypłacić dodatek wyrównawczy. Jeżeli chodzi 

o nauczycieli stażystów, jest to kwota w wysokości 8 035,00 zł, natomiast nauczycielom 

dyplomowanym zostało wypłacone 61 065,00 zł. Jest to kwota niższa od kwot wypłacanych 

dotychczas w poszczególnych latach i wypłacona tylko i wyłącznie nauczycielom stażystom  

i dyplomowanym. W latach ubiegłych pieniądze były również wypłacane nauczycielom 

kontraktowym i mianowanym. Zawsze dodatki wyrównawcze oscylowały powyżej 

100 000,00 zł, w chwili obecnej jest to kwota w wysokości 69 000,00 zł. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że materiały te również są 

dostępne w Biurze Obsługi Rady Miejskiej.  

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

rok 2019 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odpowiedzi na 

wszystkie pytania udzielane były na bieżąco.  

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Biura Obsługi Rady 

Miejskiej wpłynęły następujące pisma: 

 

1. Pismo Wojewody Podlaskiego dotyczące zakazu łączenia funkcji radnego  

z prowadzeniem działalności gospodarczej. Pismo zostało przekazane radnym. 

Stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

2. Rozstrzygnięcie Nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

stwierdzające nieważność części uchwały Nr 106/XVI/19. Pismo stanowi załącznik 

nr 18 do protokołu. 

3. Rozstrzygnięcie Nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

stwierdzające nieważność całości uchwały Nr 109/XVI/19. Pismo stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że na skutek tych pism,  

w dniu dzisiejszym Rada Miejska podjęła kolejne uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś, który poinformował, że Komisja 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu zapoznała się z ofertą kulturalną i promocyjną 

spędzania czasu w gminie Ciechanowiec przedstawioną przez Panią Dyrektor COKiS. Dodał, 

że oferta ma szeroki zakres i zapytał Panią Dyrektor, czy w roku bieżącym czynne będzie 

kąpielisko, czy odbędą się regaty kajakowe i mecz „strona na stronę”.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski, który zaproponował 

Pani Dyrektor COKiS, żeby do oferty kulturalnej i promocyjnej spędzania czasu w gminie 

Ciechanowiec wprowadzić rajd rowerowy szlakiem 6 Brygady.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z państwa chce jeszcze 

zabrać głos.  
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Głos zabrał sołtys wsi Nowodwory Pan Bogusław Jankowski, który na samym początku 

swojej wypowiedzi pogratulował Panu Wojciechowi Puchaczewskiemu osiągnięcia tytułu 

Dyrektora PRK FARE. Sołtys odniósł się do funduszu sołeckiego i powiedział, że urzędnicy 

powinni dokładnie informować sołtysów o wymaganiach dotyczących przeprowadzania 

zebrań wiejskich. Następnie poinformował, że wiele inwestycji odbywa się tylko  

w Ciechanowcu, natomiast ciągle poruszany przez niego teren oświetlenia we wsi 

Nowodwory nadal nie został zrealizowany.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z państwa chce jeszcze 

zabrać głos.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski, który poinformował, 

że ogólnopolskie media na koniec roku 2019 podały informację o bankructwie Banku 

Spółdzielczego w Sanoku.  Była to głośnia sprawa w całym kraju. W odpowiedzi na pytania, 

które wpływały do Banku Spółdzielczego Wiceprzewodniczący, jako Członek Rady 

Nadzorczej zapewnił, że Ciechanowiecki Bank Spółdzielczy jest zrzeszeniem BS, natomiast 

Bank Spółdzielczy w Sanoku był stowarzyszeniem. Różnica polega na tym, że spółdzielnia 

zrzeszająca nie daje gwarancji finansowych. Osoby indywidualne dostały rekompensatę, 

natomiast straciły samorządy. Dodał, że Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki spotkał 

się z Zarządem Banku Spółdzielczego w Ciechanowcu i otrzymał wszystkie wyjaśnienia na 

ten temat. Inni Wójtowie, którzy współpracują z BS zapraszali Prezesa Banku na spotkania. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski, poinformował, że 24 lub 25 marca 

odbędzie się spotkanie z Członkami Banku i zaprosił na nie wszystkie zainteresowane osoby.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z państwa chce jeszcze 

zabrać głos.  

 

Głos zabrała Dyrektor Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu i Miejskiej Biblioteki 

Publicznej Pani Sylwia Kuczuk-Szymańska, która poinformowała, że formalnie kąpielisko 

będzie, jednak jak będzie wyglądało czy będzie to kąpielisko otwarte, czy zamknięte okaże 

się wkrótce. Niestety nadal pojawia się problem w znalezieniu ratowników. Odnośnie regat 

kajakowych, będzie zorganizowane wydarzenie, które będzie miało odpowiedni wymiar  

i formę. Sprawa meczu „strona na stronę” poruszana była już kilka razy. Najprawdopodobniej 

meczu  nie będzie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z państwa chce jeszcze 

zabrać głos. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że odnośnie 

rajdu rowerowego można przygotować z Burmistrzem Siemiatycz projekt i zorganizować rajd 

trasą Siemiatycze – Ciechanowiec.  

 

W odpowiedzi na pytania sołtysa wsi Nowodwory Bogusława Jankowskiego Burmistrz 

poinformował, że Pan Wojciech Puchaczewski nie otrzymał jeszcze umowy i nie został 

zatrudniony na stanowisku Dyrektora PRK FARE. W chwili obecnej zastanawia się jeszcze 

nad objęciem tej funkcji. Odnośnie funduszu sołeckiego Burmistrz poinformował, że 

wszystkie nieporozumienia wynikające ze składania wniosków powinny być przedstawiane 

na piśmie, przygotowane każdemu sołtysowi i wyjaśnione. Dodał, że wyda zarządzenie,  

w związku z którym przygotowane zostaną dla wszystkich sołtysów wykazy dotyczące 

zakupów z funduszu sołeckiego oraz zasad podejmowania uchwał. Fundusz sołecki to środki 

publiczne i na każdy zakup z tych pieniędzy powinny być przygotowywane oferty. Jeżeli 

formalności te nie zostaną spełnione, a zostanie przeprowadzona kontrola w tej kwestii 
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Gmina może ponieść konsekwencje. Jeżeli chodzi o oświetlenie Nowodwór to jest to droga 

wojewódzka. W 2019 roku wszyscy radni złożyli podpisy pod petycją do Marszałka o remont 

wyżej wymienionej drogi. Jeżeli remont dojdzie do realizacji, to w projekt budowy pojawi się 

również oświetlenie. W innym przypadku stanie się tak samo jak z ul. Uszyńska, w projekcie 

nie zostało uwzględnione oświetlenie, a teraz Gmina musi ponieść koszt. W momencie 

realizacji inwestycji, którą będzie droga we wsi Nowodwory, będą podejmowane wszelkie 

działania i starania, żeby to oświetlenie się tam pojawiło, ponieważ jest ono bardzo potrzebne. 

Odnośnie gazety „Wieści Ciechanowca” Burmistrz poinformował, że nie nazwałby tego 

propagandą. Dodał, że na propagandzie mu nie zależy. Jest to tylko informacja dla 

mieszkańców, którzy  nie posiadają internetu. Poinformował, że udowodni, iż nieprawdą jest 

to, że więcej pieniędzy zostało wydane na miasto niż na wsie, ponieważ każda wieś  

otrzymuje corocznie 400 000,00 zł, a miasto tych pieniędzy nie dostaje. Zrezygnowano  

z  budowy drogi dojazdowej do Pana Wyszyńskiego i środki te przeznaczono na remont drogi 

we wsi Radziszewo, a Pan Wyszyński obiecał, że sam tą drogę poprawi. Na koniec Burmistrz 

poinformował, że uważa, iż sołtys wsi Nowodwory wywiązuje się dobrze z pełnienia swojej 

funkcji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z państwa chce jeszcze zabrać głos.  

Nie zabrano więcej głosu.  

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XVIII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

    

 

Protokołowała: 

Wioleta Kierska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Marek Karolewski

 


